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ROMANIA 
JUDETUL HUNEDOARA 
CONSILIUL JUDETEAN 
 
 
 
 
 

PROCES VERBAL 

încheiat în ședința ordinară a Consiliului Județean Hunedoara  
din data de 30 iunie 2022 

 
 
    In conformitate cu prevederile art.178 alin.1 și art.179 alin.2 
lit.a din Ordonanța de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean Hunedoara 
nr.220/2022, Consiliul Județean Hunedoara a fost convocat și s-a 
întrunit în ședință ordinară, în sala de ședință a Consiliului Județean 
Hunedoara, în data de 30 iunie 2022, orele 11,00. 

    La începerea lucrărilor ședinței sunt prezenți: Nistor 
Laurențiu – președintele Consiliului Județean Hunedoara; Bădin Ion și 
Țambă Alin Adam – vicepreședinții Consiliului Județean Hunedoara; 
Arion Viorel, Bălănesc Doinița Maria, Bârea Vasile, Bogdan Sever 
(online), Chiș Alexandru, Chivu Cristina, Ciodaru Iulian Dacian, 
Coltescu Marin, Demeter Ioan, Dunca Victoria Alina, Gligor Dorin 
Oliviu, Goia Marcel Adrian, Hirghiduși Ion, Iovănescu Alin Cosmin, 
Ivăniși Maria, Logofătu Daniela Maria, Mate Marta, Micula Dacian 
Claudiu, Mutulescu Marius, Muzsic Robert Eugen, Pârvuța Gabriel 
Ionuț, Popa Dorin Ioan, Rus Ioan (online), Socaci Andrei, Suciu Ancuța 
Elena, Șpan Ioan, Ștaier Ioan Dumitru, Ștefănie Maria, Zvîncă Adrian 
(online) – consilieri județeni; Dan Daniel – secretarul general al 
județului.  
    Lipsește de la ședință domnul consilier județean Oprițescu 
Adrian. 
          Ședința este condusă de domnul Nistor Laurențiu – 
președintele consiliului județean. 
    Nistor Laurențiu: 
      Întrucât sunt prezenţi un număr de 30 consilieri județeni (27 
în sala de ședințe și 3 online), la care se adaugă președintele 
consiliului județean (31), potrivit art.180 alin.1 din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.  
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    Dau cuvântul secretarului general al județului, pentru a 
supune la vot procesul verbal încheiat în ultima ședință a consiliului 
județean. 
    Dan Daniel: 
    În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, supun spre 
aprobare procesul verbal încheiat în ședința extraordinară din data de 
22 iunie 2022: 

- Cine este pentru? 
- Împotrivă? 
- Abţineri? 

     Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi (31).  
    S-a alăturat plenului domnul consilier județean Micula 
Dacian Claudiu, astfel încât numărul celor prezenți în continuare este 
32. 

 
 
 
 

x 
     
    Nistor Laurențiu: 
    Domnilor consilieri, permiteți-mi să vă prezint proiectul 
ordinii de zi: 
1. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de ”Cetățean de onoare 

al județului Hunedoara” doamnei Viorica-Daniela Silivaș-Harper, 
Gimnastă, Maestră Emerită a Sportului; 

2. Proiect de hotărâre pentru desemnarea reprezentantului Consiliului 
Județean Hunedoara în Consiliul Administrativ al Teatrului de Artă 
Deva; 

3. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului 
Județean Hunedoara  în comisia de concurs/examen și în comisia 
de soluționare a contestațiilor pentru ocuparea funcției de director 
medical la Spitalul Județean de Urgență Deva; 

4. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului 
Județean Hunedoara  în comisia de concurs/examen și în comisia 
de soluționare a contestațiilor pentru ocuparea funcției de director de 
îngrijiri la Spitalul Județean de Urgență Deva; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză și 
Acoperire a  Riscurilor al Județului Hunedoara; 
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6. Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-
militare a Județului Hunedoara, aprobată prin Hotărârea Consiliului 
Județean Hunedoara nr.111/2020; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate pentru 
”Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată 
din județul Hunedoara, în perioada 2014 – 2020”și a indicatorilor 
tehnico-economici ai proiectului; 

8. Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziția S.C. APA PROD 
S.A. DEVA a terenurilor pentru realizarea investițiilor din cadrul 
”Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă 
uzată în județul Hunedoara, perioada 2014 – 2020”; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui act adițional la Contractul 
de administrare încheiat între Județul Hunedoara, prin Consiliul 
Județean Hunedoara și Teatrul Dramatic ”I.D.Sîrbu” Petroșani; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanțării ”Proiectului 
regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată din 
județul Hunedoara, în perioada 2014 – 2020”; 

11. Informare privind participarea unei delegații a județului 
Hunedoara la Congresul Administrațiilor din cadrul Inițiativei 
Europene Zona 3 Mări; 

12. Întrebări, interpelări 
   In conformitate cu prevederile art.135 alin.8 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, vă rog 
să aprobați suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte de 
hotărâre: 
- Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții al Teatrului 

Dramatic ”Ion D. Sîrbu” Petroșani; 
- Proiect de hotărâre privind darea în folosință  cu titlu gratuit a unui 

microbuz către Școala Gimnazială ”I.G.Duca”Petroșani; 
- Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice (faza SF) și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiții: „Extindere și etajare corp extins unitate de 
primiri urgențe a Spitalului Județean de Urgență Deva, aflat în curs 
de execuție”. 

    Se supune la vot proiectul ordinii de zi astfel 
suplimentat: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi (32). 
   Dan Daniel: 
    Vă informăm că proiectele de hotărâre ce vor fi supuse 
votului dumneavoastră îndeplinesc condițiile art.136 din Ordonanța de 
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Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, fiind însoțite de referatul de 
aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de resort și de 
avizele comisiilor de specialitate. 
 
 
 

 
I. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind acordarea titlului 
de ”Cetățean de onoare al județului Hunedoara” doamnei Viorica-
Daniela Silivaș-Harper, gimnastă, Maestră Emerită a Sportului. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
      Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 

    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind acordarea titlului de ”Cetățean de 
onoare al județului Hunedoara” doamnei Viorica-Daniela Silivaș-
Harper, gimnastă, Maestră Emerită a Sportului: 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind acordarea titlului de ”Cetățean de onoare 
al județului Hunedoara” doamnei Viorica-Daniela Silivaș-Harper, 
gimnastă, Maestră Emerită a Sportului: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
    Nistor Laurențiu: 
    Dacă dintre consilierii județeni dorește cineva să intervină? 
Domnule Goia, poftiți! 
    Goia Marcel Adrian: 
    Domnule președinte, domnilor vicepreședinți, doamna 
Daniela Silivaș, stimați colegi,  
   după 40 de ani, mă bucur că sunt prezent aici, să o revăd 
din nou pe Daniela. Eram soldat la UM 2240 când Daniela a câștigat 
primul titlu sau al doilea, în 81 sau 82. Aveai 13-14 ani, din câte îmi 
amintesc eu, și te luam pe sus și te băgam în unitatea militară peste 



5 
 

gard, ca să faci exerciții și ceea ce ai făcut la campionatul european 
sau mondial, nu-mi mai amintesc bine. Dar de atunci nu ne-am mai 
văzut. Eu te felicit pentru tot ce ai făcut pentru România și mă bucur că 
ești aici și consiliul județean, prin domnul președinte, a luat decizia de 
a-ți acorda acest titlu. Felicitări, multă sănătate, fericire și tot ce-ți 
dorești! 
    Nistor Laurențiu: 
    Mulțumesc, domnule consilier! Alți colegi? 
    Bârea Vasile: 
    Domnule președinte, stimați colegi, dragi invitați, apreciez 
foarte mult inițiativa de a acorda distinsei doamne și campioane la 
gimnastică, Daniela Silivaș, titlul de cetățean de onoare al județului 
Hunedoara. Această recompensă simbolică vine după 32 de ani de la 
retragerea dumneaei din activitatea sportivă și la 34 de ani de la 
apogeul carierei sale când, la Olimpiada de la Seul, a câștigat pentru 
România 6 medalii, din care trei de aur. Eu am fost foarte bucuros, pe 
la sfârșitul anilor 80, când unul dintre verii dumneaei, care satisfăcea 
stagiul militar la unitatea de vânători de munte de la Brad, a scos din 
valiza aceea de lemn a soldatului o poză cu campioana Daniela Silivaș 
și mi-a dăruit această poză, pe care o am și astăzi. 

    Este foarte greu să ajungi pe culmile pe care a ajuns 
Daniela Silivaș. Orice sportiv de performanță știe foarte bine câtă trudă, 
câtă muncă, câte sacrificii fac ei și familiile lor și, de asemenea, câtă 
suferință fizică, în urma multiplelor accidentări pe care le suferă. Poate 
că este și motivul pentru care, în ultimii ani, performanțele sportive sunt 
foarte mici la noi și a fost o adevărată isterie - ați văzut și 
dumneavoastră - de bucurie, până la urmă, când acel puști, David 
Popovici, a câștigat 2 medalii de aur. Din păcate, sportivi ca David 
Popovici sunt rara avis astăzi, în România. De aceea trebuie să ne 
bucurăm, deocamdată, de ce am avut și vă spun sincer că trebuie să 
revigorăm puțin sportul românesc. Pentru că o altă glorie a sportului 
nostru, Gică Hagi, spunea acum vreo 10 ani că vom ajunge să ridicăm 
statui generației de aur a fotbaliștilor români. Și are dreptate, în 
condițiile în care am ajuns la o generație de tinichea a fotbaliștilor 
români.  
    Va trebui să ridicăm statui, într-adevăr, generației de aur și 
sperăm că, prin măsurile care credem că se vor lua la nivelul statului -
poate și la nivelul județului nostru se vor lua astfel de măsuri - în afară 
de a populariza gloriile sportului românesc, trebuie să sprijinim pe tineri 
să îmbrățișeze sportul și să asigurăm, atât partea financiară, cât și 
partea logistică, pentru ca ei să poată să facă sport și să ne aducă din 
nou pe culmile din urmă cu 30 de ani.  
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    Noi o purtăm în suflet pe Daniela Silivaș, atât ca români, cât 
și ca hunedoreni, în primul rând. Îi dorim mult succes în continuare și, 
pentru că a ales să șlefuiască talente pe alte meridiane ale lumii, să 
aibă succes în activitatea pe care o desfășoară acolo. Vă mulțumim din 
suflet! 
    Bădin Ion: 
    Stimați colegi, mă bucur să particip astăzi la acest 
eveniment deosebit. În urmă cu un an și două zile, tot aici în sală, la 
inițiativa mea, susținută de domnul președinte și de toți consilierii 
județeni, îl făceam cetățean de onoare al județului Hunedoara pe 
marele antrenor de gimnastică feminină, domnul Nicolae Forminte. Iată 
că, după un an și două zile, gimnastica revine din nou. Chiar dacă este 
o amintire, este a Danielei Silivaș și mă bucură inițiativa pe care a avut-
o domnul președinte, mai ales că, în urmă cu câteva luni, știți prea 
bine, a avut loc o desincronizare la nivelul Ministerului Sporturilor, prin 
care sala de gimnastică de la Liceul sportiv era să capete numele unei 
alte mari gimnaste a României, care mai are o sală de gimnastică care 
îi poartă numele, pe la Sfântu Gheorghe, Ecaterina Sabo. A intervenit 
chiar Daniela Silivaș, din Statele Unite, să atenționeze, dar, în aceeași 
zi, domnul președinte a făcut o scrisoare deschisă ministrului 

sporturilor, iar două sau trei ore mai târziu domnia sa a retractat și sala 
de sport din Deva va purta numele marii noastre gimnaste, care este 
deveancă sută la sută și care, chiar dacă a plecat de 31 de ani din țară, 
vorbește perfect românește și vine în fiecare an în țară, să-și viziteze 
mama fratele și prietenii pe care-i are aici.  
    Sigur, cum sublinia și domnul general, ceea ce a făcut 
Daniela Silivaș în 1988, la Olimpiada de la Seul, este aproape unic. 
Vreau să vă spun că în 1980, la Olimpiada de la Moscova, știți că a fost 
acel embargou, țările din occident nu au participat la olimpiadă, unde 
am avut-o pe Nadia Comăneci, poate cea mai mare gimnastă a 
României. În 1984, la Los Angeles, nu au participat țările socialiste, dar 
Nicolae Ceaușescu a trimis România acolo și Ecaterina Szabo a 
obținut tot șase medalii, dintre care patru de aur, dar, țineți cont, fără să 
participe țările socialiste, în frunte cu URSS. Daniela Silivaș a obținut 
cele șase medalii din șase în 1988, la Seul, unde au fost prezente toate 
țările mari puteri ale gimnasticii feminine din lume. Este o performanță 
deosebită și, dacă luăm cele șase medalii, la ultima olimpiadă România 
nu a obținut, per total, atâtea medalii câte a obținut Daniela Silivaș la 
Seul, în 1988.  
    Mă bucur încă o dată pentru acest proiect de hotărâre, pe 
care l-a inițiat domnul președinte, pentru că merită cu prisosință 
Daniela Silivaș acest titlu de cetățean de  onoare al județului 
Hunedoara. Vă mulțumesc! 
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    Ștefănie Maria: 
    Dacă-mi permiteți, domnule președinte! În calitate de 
președinte al comisiei de educație, sport, cultură, dar și ca inspector 
școlar general, vă rog să-mi permiteți să spun câteva cuvinte! 
    Stimată doamnă Daniela Silivaș, maestră emerită a 
sportului, domnule președinte, stimați colegi, asistăm cu toții la un 
moment deosebit, unul emoționant, în care avem prilejul să fie alături 
de noi o regină a sportului românesc, spun eu. Sunteți, din punctul meu 
de vedere, un ambasador extrem de valoros al țării noastre, pentru că, 
de-a lungul anilor, ați făcut cinste județului nostru și țării noastre peste 
tot pe unde ați avut competiții. Felicitări și mulțumim din suflet că ați 
acceptat să fiți astăzi alături de noi, acceptați această distincție! Pentru 
noi este o onoare, o mare onoare. Mulțumim și vă asigurăm de 
prețuirea noastră!  
    Totodată, doresc să spun că sunteți un model adevărat 
pentru generațiile actuale de sportivi. Sunt copii noștri, pe care vrem 
să-i crește frumos, pe care-i susținem să performeze, iar 
dumneavoastră le oferiți un model de perseverență și de voință, prin 
rezultatele pe care le-ați obținut și cinstea pe care ne-o oferiți. 
Mulțumim mult – mulțumim și domnului președinte. pentru această 

inițiativă - și să aveți parte de mult succes în toate proiectele viitoare! 
    Nistor Laurențiu: 
    Pe lângă bucuria că a venit la noi Daniela Silivaș, am avut 
și surpriza să vină împreună cu cei trei copii, doi băieți și o fată, care se 
află acolo, în spate. Vă rog să-i aplaudăm și să le transmitem că merită 
să fie mândri de mama lor, la fel ca și întreaga familie și prietenii 
Danielei care sunt prezenți aici. Și acum, cred că cel mai frumos 
moment pentru noi este s-o auzim pe Daniela Silivaș! 
    Daniela Silivaș: 
    Vă mulțumesc din suflet pentru această onoare, de a fi 
aleasă cetățean de onoare în județul Hunedoara. Orașul natal, Deva, 
unde m-am născut, unde am crescut, va rămâne în suflet, în inima 
mea. Cu toate că sunt plecată de 31 de ani, tot aici vin cu mare 
plăcere, cu mare drag, să-mi văd familia, prietenii. Aici vin și copiii; le 
place în România, cu toate că ei sunt americani. Dar nu uităm de unde 
am plecat, de unde este mama, de unde este familia. Și, domnule 
Goia, când ați vorbit de unitatea militară, vă spun din suflet că mi-am 
amintit și eu. Când mă gândesc unde mă jucam, când nu eram în sala 
de gimnastică, exact asta îmi amintesc și eu: cum mă urcam pe gard și 
săream înăuntru și afară. Cu mare drag îmi amintesc de aceste 
momente pe care le-am petrecut în Deva. Vă mulțumesc din suflet și 
sper cu mare drag să ajut acești copii care încă vor să facă 
performanță, care vor să stea și să muncească în sala de gimnastică 
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sau care vor să facă orice sport, care este foarte important pentru copii 
și pentru noi toți.  
    Vă mulțumesc din suflet și să aveți o zi minunată! 
   Nistor Laurențiu: 
    Daniela, sigur că emoțiile se văd și în cuvinte, ca și în sport. 
Îți mulțumim încă o dată pentru prezența ta aici. Și noi suntem mândri 
că am putut face acest lucru pentru tine și doresc să îți înmânăm și un 
buchet de flori și o imagine frumoasă și reprezentativă pentru județul 
Hunedoara, de care sunt convins că nu o să uiți. 
    După înmânarea diplomei, doamna Daniela Silivaș se 
retrage din sala de ședințe. 
    Nistor Laurențiu: 
    Domnilor colegi, după un moment așa de emoționant, cred 
că e timpul să ne reluăm activitatea în plen. 

 
 
 
 

II. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre pentru desemnarea 
reprezentantului Consiliului Județean Hunedoara în Consiliul 
Administrativ al Teatrului de Artă Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
      Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
      Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre pentru desemnarea reprezentantului 
Consiliului Județean Hunedoara în Consiliul Administrativ al Teatrului 
de Artă Deva: 
  Art.1 se adoptă prin vot deschis: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    S-a adoptat cu unanimitate de voturi (32). 
    Nistor Laurențiu: 
    Întrucât art.2 se adoptă prin vot secret, vă rog să faceți 
propuneri pentru desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 
Hunedoara în Consiliul Administrativ al Teatrului de Artă Deva! 
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    Ștaier Ioan Dumitru: 
    Domnule președinte, propun să facă parte din acest consiliu 
administrativ un salariat din cadrul compartimentul relații externe și 
comunicare, doamna Ștefoni Buțan Virginia.  
    După consemnarea propunerilor, se procedează la 
exercitarea votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, secretarul general al județului, 
asistat de comisia de numărare a voturilor, procedează la numărarea 
voturilor și consemnarea rezultatului votării, după care prezintă plenului 
procesul verbal de numărare a voturilor. Din acesta rezultă că au fost 
exprimate valabil 29 voturi, din care 29 voturi pentru doamna Ștefoni-
Buțan Virginia Alexandra. 
  Astfel a fost adoptat art.2din proiectul de hotărâre. 
   Următoarele articole se adoptă prin vot deschis: 
    Art.3: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    S-a adoptat cu unanimitate de voturi (32). 

    Art.4: 
- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    S-a adoptat cu unanimitate de voturi (32). 
    Astfel a fost adoptat proiectul de hotărâre. 
 

 
 
 

III. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind desemnarea 
reprezentanților Consiliului Județean Hunedoara în comisia de 
concurs/examen și în comisia de soluționare a contestațiilor pentru 
ocuparea funcției de director medical la Spitalul Județean de Urgență 
Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
      Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
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    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanților 
Consiliului Județean Hunedoara în comisia de concurs/examen și în 
comisia de soluționare a contestațiilor pentru ocuparea funcției de 
director medical la Spitalul Județean de Urgență Deva: 
    Nistor Laurențiu: 
    Primele trei articole se vor adopta prin vot secret.  
    La art.1, vă rog să faceți propuneri pentru desemnarea unui 
membru în comisia de concurs/examen! 
   Ștaier Ioan Dumitru:     
    Domnule președinte, o propunem pe doamna Mătușa Neli, 
din compartimentul de specialitate al consiliului județean. 
    După consemnarea propunerilor, se procedează la 
exercitarea votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, secretarul general al județului, 
asistat de comisia de numărare a voturilor, procedează la numărarea 

voturilor și consemnarea rezultatului votării, după care prezintă plenului 
procesul verbal de numărare a voturilor. Din acesta rezultă că au fost 
exprimate 28 voturi pentru doamna Mătușa Neli. 
    Astfel a fost adoptat art.1 din proiectul de hotărâre. 
    Nistor Laurențiu: 
    La art.2, vă rog să faceți propuneri pentru desemnarea unui 
membru în comisia de soluționare a contestațiilor! 
    Ștaier Ioan Dumitru:     
    Domnule președinte, îl propunem pe domnul Toncean 
Blaga Tudor Bogdan, din compartimentul de specialitate al consiliului 
județean. 
    După consemnarea propunerilor, se procedează la 
exercitarea votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, secretarul general al județului, 
asistat de comisia de numărare a voturilor, procedează la numărarea 
voturilor și consemnarea rezultatului votării, după care prezintă plenului 
procesul verbal de numărare a voturilor. Din acesta rezultă că au fost 
exprimate 28 voturi pentru domnul Toncean Blaga Tudor Bogdan. 
    Astfel a fost adoptat art.2 din proiectul de hotărâre. 
    Nistor Laurențiu: 
    La art.3, vă rog să faceți propuneri pentru desemnarea unui 
supleant în cele două comisii! 
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    Domnule președinte, o propunem pe doamna Josan 
Carmen Daniela, din compartimentul de specialitate al consiliului 
județean. 
    După consemnarea propunerilor, se procedează la 
exercitarea votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, secretarul general al județului, 
asistat de comisia de numărare a voturilor, procedează la numărarea 
voturilor și consemnarea rezultatului votării, după care prezintă plenului 
procesul verbal de numărare a voturilor. Din acesta rezultă că au fost 
exprimate 29 voturi pentru doamna Josan Carmen Daniela. 
    Astfel a fost adoptat art.3 din proiectul de hotărâre. 
    Art.4 se adoptă prin vot deschis: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    S-a adoptat cu unanimitate de voturi (32). 
    Astfel a fost adoptat proiectul de hotărâre. 
 
 

 
 

IV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind desemnarea 
reprezentanților Consiliului Județean Hunedoara în comisia de 
concurs/examen și în comisia de soluționare a contestațiilor pentru 
ocuparea funcției de director de îngrijiri la Spitalul Județean de Urgență 
Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
      Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
      Nefiind intervenții în legătură cu acest punct, se supune la 
vot proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanților 
Consiliului Județean Hunedoara în comisia de concurs/examen și în 
comisia de soluționare a contestațiilor pentru ocuparea funcției de 
director de îngrijiri la Spitalul Județean de Urgență Deva:   
    Nistor Laurențiu: 
    Primele trei articole se vor adopta prin vot secret.  



12 
 

    La art.1, vă rog să faceți propuneri pentru desemnarea unui 
membru în comisia de concurs/examen! 
   Ștaier Ioan Dumitru:     
    Domnule președinte, o propunem pe doamna Mătușa Neli, 
din compartimentul de specialitate al consiliului județean. 
    După consemnarea propunerilor, se procedează la 
exercitarea votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, secretarul general al județului, 
asistat de comisia de numărare a voturilor, procedează la numărarea 
voturilor și consemnarea rezultatului votării, după care prezintă plenului 
procesul verbal de numărare a voturilor. Din acesta rezultă că au fost 
exprimate 29 voturi pentru doamna Mătușa Neli. 
    Astfel a fost adoptat art.1 din proiectul de hotărâre. 
    Nistor Laurențiu: 
    La art.2, vă rog să faceți propuneri pentru desemnarea unui 
membru în comisia de soluționare a contestațiilor! 
    Ștaier Ioan Dumitru:     
    Domnule președinte, îl propunem pe domnul Toncean 
Blaga Tudor Bogdan, din compartimentul de specialitate al consiliului 

județean. 
    După consemnarea propunerilor, se procedează la 
exercitarea votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, secretarul general al județului, 
asistat de comisia de numărare a voturilor, procedează la numărarea 
voturilor și consemnarea rezultatului votării, după care prezintă plenului 
procesul verbal de numărare a voturilor. Din acesta rezultă că au fost 
exprimate 28 voturi pentru domnul Toncean Blaga Tudor Bogdan. 
    Astfel a fost adoptat art.2 din proiectul de hotărâre. 
    Nistor Laurențiu: 
    La art.3, vă rog să faceți propuneri pentru desemnarea unui 
supleant în cele două comisii! 
    Domnule președinte, o propunem pe doamna Josan 
Carmen Daniela, din compartimentul de specialitate al consiliului 
județean. 
    După consemnarea propunerilor, se procedează la 
exercitarea votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, secretarul general al județului, 
asistat de comisia de numărare a voturilor, procedează la numărarea 
voturilor și consemnarea rezultatului votării, după care prezintă plenului 
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procesul verbal de numărare a voturilor. Din acesta rezultă că au fost 
exprimate 28 voturi pentru doamna Josan Carmen Daniela. 
    Astfel a fost adoptat art.3 din proiectul de hotărâre. 
    Art.4 se adoptă prin vot deschis: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    S-a adoptat cu unanimitate de voturi (32). 
    Astfel a fost adoptat proiectul de hotărâre. 
 
 
 

 
V. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului 
de Analiză și Acoperire a  Riscurilor al Județului Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză și Acoperire 
a  Riscurilor al Județului Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 

 
 

VI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind actualizarea 
Monografiei economico-militare a Județului Hunedoara, aprobată prin 
Hotărârea Consiliului Județean Hunedoara nr.111/2020. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
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    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-
militare a Județului Hunedoara, aprobată prin Hotărârea Consiliului 
Județean Hunedoara nr.111/2020: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 
 

VII. 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea studiului 
de fezabilitate pentru ”Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii 
de apă și apă uzată din județul Hunedoara, în perioada 2014 – 2020” și 
a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Șpan Ioan prezintă avizul 
Comisiei privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea 
lucrărilor publice, protecția mediului, conservarea monumentelor 
istorice și de arhitectură. 
    Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul  
Comisiei privind cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și 
fonduri europene.   
      Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate pentru 
”Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată 
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din județul Hunedoara, în perioada 2014 – 2020” și a indicatorilor 
tehnico-economici ai proiectului: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 

 
VIII. 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind punerea la 
dispoziția S.C. APA PROD S.A. DEVA a terenurilor pentru realizarea 
investițiilor din cadrul ”Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii 
de apă și apă uzată în județul Hunedoara, perioada 2014 – 2020”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Iovănescu Alin Cosmin prezintă 
avizul Comisiei pentru servicii publice, societăți și regii autonome. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind punerea la dispoziția S.C. APA PROD S.A. 
DEVA a terenurilor pentru realizarea investițiilor din cadrul ”Proiectului 
regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul 
Hunedoara, perioada 2014 – 2020”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
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IX. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea unui act 
adițional la Contractul de administrare încheiat între Județul 
Hunedoara, prin Consiliul Județean Hunedoara și Teatrul Dramatic 
”I.D.Sîrbu” Petroșani. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea unui act adițional la Contractul 
de administrare încheiat între Județul Hunedoara, prin Consiliul 
Județean Hunedoara și Teatrul Dramatic ”I.D.Sîrbu” Petroșani: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 

 
X. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
cofinanțării ”Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și 
apă uzată din județul Hunedoara, în perioada 2014 – 2020”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Iovănescu Alin Cosmin prezintă 
avizul Comisiei pentru servicii publice, societăți și regii autonome. 
    Domnul consilier județean Hirghiduși Ion prezintă avizul  
Comisiei privind cooperarea interinstituțională, dezvoltare regională și 
fonduri europene.   
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
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    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea cofinanțării ”Proiectului regional 
de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată din județul 
Hunedoara, în perioada 2014 – 2020”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
 
 

 
XI. 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea statului 
de funcții al Teatrului Dramatic ”Ion D. Sîrbu” Petroșani. 
   Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea statului de funcții al Teatrului 
Dramatic ”Ion D. Sîrbu” Petroșani: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 31 voturi pentru și o 
abținere (Micula Dacian Claudiu). 
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XII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind darea în folosință  
cu titlu gratuit a unui microbuz către Școala Gimnazială 
”I.G.Duca”Petroșani. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind darea în folosință  cu titlu gratuit a unui 
microbuz către Școala Gimnazială ”I.G.Duca”Petroșani: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 

 
 
 

 
XIII. 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentației tehnico-economice (faza SF) și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiții: „Extindere și etajare corp 
extins unitate de primiri urgențe a Spitalului Județean de Urgență Deva, 
aflat în curs de execuție”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Șpan Ioan prezintă avizul 
Comisiei privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea 
lucrărilor publice, protecția mediului, conservarea monumentelor 
istorice și de arhitectură. 
    Doamna consilier județean Suciu Ancuța Elena prezintă 
avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 
omului și a libertăților cetățenești. 
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    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-
economice (faza SF) și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiții: „Extindere și etajare corp extins unitate de primiri 
urgențe a Spitalului Județean de Urgență Deva, aflat în curs de 
execuție”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 
     

 
 
x 
 

Întrebări, interpelări 
 

    Micula Dacian Claudiu: 

    Eu am mai multe probleme de discutat, dar m-am hotărât 
să pun doar trei în discuție acum. De câteva ședințe tot cer un raport 
de activitate pentru Salvital. Nu-l primesc, deși mi s-a promis, ținând 
cont că suntem principalul cotizant către acest ONG. Dacă facem 
comparație cu alte ONG-uri, noi am propus să distribuim banii echitabil 
pe legea 350, dar dumneavoastră ați spus că nu vreți să dați bani 
ONG-urilor. Totuși, acesta își ia bani, dar nu vine cu un raport de 
activitate. 
    A doua problemă se referă la transmiterea ședințelor online. 
Cele care se înregistrează de diferite televiziuni mi se par foarte greu 
de găsit. Aș dori, dacă se poate, să fie puțin popularizate, să fie 
transmise în direct măcar. Iar despre cele online mi-ați tot promis că le 
veți transmite și nu am văzut până acum să fie transmise online. Deși 
am văzut că există un contract, care a fost făcut prin achiziție directă, 
cu o firmă din Hunedoara care se ocupă de transmiterea online sau, 
mă rog, se ocupă ca să funcționeze, deși avem un departament IT. 
Avem o achiziție directă cu acest nume, v-o trimit și dumneavoastră, 
dacă vreți s-o vedeți. Nu înțeleg de ce era nevoie de o asemenea 
achiziție. Deci, aveți o achiziție directă pe SEAP, care presupune ajutor 
pentru ședințele pe zoom. 
    Nistor Laurențiu: 
    Puteți să dați un exemplu? 
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  Micula Dacian Claudiu: 
    Da, o să vă trimit personal … 
    Nistor Laurențiu: 
    Stai s-o lămurim! În primul rând, să lămurim pentru 
consilierii județeni și în al doilea rând să lămurim pentru cei care ne 
ascultă și ne văd. Vreau să-mi spuneți cu subiect și predicat despre ce 
este vorba. Cu informări false, cu proveniri din consilieri județeni … să-l 
faci gazetar și pe urmă să fie un mincinos sau nu știu cum, nu se știe 
ce mai faci. E greu! Am pretenția la dumneavoastră să spuneți corect, 
cu subiect și predicat, ce este. 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Eu personal am găsit o achiziție directă pe SEAP care 
presupune ajutor pentru ședințele online. Nu am o problemă că se 
plătește. Problema mea e că nu se transmit online, deși domnul 
președinte mi-a spus de două ședințe că se transmit online. 
    Nistor Laurențiu: 
    Am înțeles. Mai aveți probleme de ridicat? 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Mai am încă o problemă. Dar asta-i mai gravă, pentru că aș 
dori o informare cu datoriile către firma STRABAGH. Am aflat din presă 

că datorăm 470 de mii de lei și în fiecare an datoria asta crește cu vreo 
40 de mii de lei ca penalități, pentru drumul acela spre Parâng, cei 
patru kilometri care au costat 20 de milioane. Aș dori să știu dacă s-a 
găsit vreun vinovat sau cine își asumă dobânzile acestea penalizatoare 
care se plătesc, ei câștigând în primă instanță. N-am văzut să fie 
deschis un nou proces, adică apel. Asta mă interesa să știu: dacă s-au 
găsit vinovații. Dar să nu-l puneți pe domnul Țambă să-mi răspundă, că 
sigur o să spună că USR și PNRR sunt de vină. Că acum nu mai 
putem da vina unii pe alții … 
    Nistor Laurențiu: 
    O să vă răspund eu. În primul rând, încep cu ce ar trebui să 
vă spun: nu faceți altceva decât politică proastă. Nu faceți altceva decât 
să mințiți electoratul care astăzi vă vede. Astăzi vă vede! Stimați 
cetățeni ai județului Hunedoara, acesta este USR! Care vine, vă cere 
votul și, pe urmă, vă minte! Ce bine este să fii consilier județean! Să 
stai un an de zile sau cât stai, iar pe urmă să nu fii capabil, să 
dovedești că nu ești capabil de consilier județean, să-ți dai demisia și 
să devii mare gazetar. E rușinos. Dar, având în vedere că ședința este 
în direct, hai să discutăm, să ne audă oamenii!  
    Vă rog să-i transmiteți fostului consilier județean, 
actualmente văd că-i ziarist, analist politic, usr-ist, nu știu ce este … 
Este rușinos ca un fost consilier județean, care a demonstrat că nu este 
capabil să fie consilier județean și a demisionat, acum devine ziarist și 
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dă un articol. Atenție! Are un site al dumnealui personal și trebuie să vă 
spun că are milioane de voturi, adică zero. Se înțelege foarte bine ce 
vreau să vă spun. Din ciclul unde merg aleșii voștri! Trebuia măcar să 
vă adresați cu aleșii dumneavoastră, dacă are bun simț, dar se vede că 
lipsesc cei șapte ani de acasă. „În timpul programului cu mașina de 
lucru …” Domnilor, nu mai fiți papagali, domnilor usr-iști! Nu mai fiți 
papagali, că este rușinos! Sunteți oameni maturi! Nu faceți altceva 
decât să demonstrați că vreți să câștigați voturi prin papagalism. „ … la 
coafor, acasă sau, a treia variantă, ciocu mic, noi suntem la putere!”  
    Rușinos! Să vă fie rușine că scrieți așa ceva! Eu zic: ciocu 
mic, USR, că ați fost la putere și ați demonstrat că ați distrus România! 
Cine vă mai poate crede? Nu vă mai poate crede nimeni! Nu vă mai 
jeluiți, că sunteți pe cale de dispariție, cum e capra neagră în România! 
Și veniți și spuneți: vreți Salvital? Cine v-a spus că nu se dă raportul? 
Vă rog să luați și dumneavoastră, domnule consilier județean, să luați 
să vedeți statutul, să vedeți în ce timp, în ce perioadă, cum se dă 
raportul de activitate în fața consiliului județean, în fața consiliului de 
conducere. Nu ne jucăm cu din astea. Și pe urmă, după ce veniți 
documentat, o să vă cereți scuze. Nu mie, că nu am nevoie de scuzele 
dumneavoastră, nu le primesc; cetățenilor, care v-au votat și au greșit, 

să le cereți scuze. 
    Ședințe online? Să-mi aduceți, vă rog - că, dacă nu, asta 
este o jignire la adresa consiliului județean, a conducerii – să-mi 
aduceți acte doveditoare prin care spuneți că e contract cu cineva ca 
să transmită ședințe online. Dacă nu-i așa, să știți că vă dau în 
judecată. Să terminăm odată cu mârșăvia asta politică pe care vreți s-o 
faceți, și proastă, și dezgustătoare! 
    Informarea despre Strabagh. N-ați vrea să vă luați de mână 
cu un gazetar din Valea Jiului, care și acela moare de foame și scrie … 
Să vină la mine, că-i dau eu bani. Că mi-a mai furat bani din buzunar. 
O spun public, să ne audă lumea, că am curaj. Vorbiți ceea ce nu știți. 
În perioada aceea, o parte din perioada aceea, nu eram președinte, dar 
eu mă documentez și pentru perioadele când nu eram președinte. Ca 
să vedeți, așa, o glumiță, cu toate că pentru buzunarul meu nu-i glumă. 
În primul an de mandat plătesc 15.000 lei amendă pentru anul 2009. În 
2009, dragilor, eram în primul an de parlamentar din cei 12. Nici prin 
gând nu-mi trecea mie să fiu președinte al consiliului județean. Dar am 
plătit. Satisfacția USR imediat la presă! Oare de de-o fi plătit așa 
repede banii, ce-o fi avut? Așa a spus Curtea de conturi, că ordonatorul 
principal de credite de la ora actuală e Nistor. Și a căzut beleaua pe 
mine. Am plătit, asta-i viața! Dar nu mai faceți și propagandă, că vă 
faceți de rușine! 
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    Transmiteți-i domnului Fekete Zoltan că s-a făcut de 
minune de tot. S-a făcut de minune, în primul rând, când a fost 
consilier, s-a făcut de minune a doua oară că n-a fost capabil și și-a dat 
demisia, iar acum face gazetărie proastă și dezinformează cetățenii. 
Stimați cetățeni, uitați-vă bine cin e și ce vorbește! Și dumneavoastră 
trageți concluzia cum vreți, nu vă spun eu cum să trageți concluzia. Dar 
este rușinos să facem așa ceva, mai ales în situația în care ședința 
este transmisă în direct. Și veniți să vă aflați să faceți politică? Ați greșit 
total. Poate mergeți la o biserică și vă mai rugați să vi se ierte păcatele, 
că e grav.  
    Domnule Costel Avram, continuați dumneavoastră cu 
Strabagh! De ce? Nu fiindcă sunteți cel vinovat, cum vrea domnul 
consilier județean: care-i vinovatul? Cui imputăm banii? Să ascultați și 
dumneavoastră, consilierii județeni, cum vrea domnul consilier Micula 
să inducă în eroare și consiliul județean, consilierii, dar și populația. Eu 
îi felicit că se fac de minune și la televiziune! Pentru noi este o 
binefacere cerească. Pentru că nimeni nu te poate face mai de minune 
decât te faci tu singur. Felicitări și îl și aplaudăm! 
    Micula Dacian Claudiu: 
    Sunteți foarte prost informat. Nu știu ce aveți cu colegul 

meu, dar ați spus de Zoltan Fekete că scrie articole. 
    Nistor Laurențiu: 
    Vă rog să-i luați microfonul! 
    Avram Costel: 
    Domnule Micula, eu vreau să intervin ca să nu vă faceți de 
râs. Există, într-adevăr, un contract; acela este pentru a putea intra 
dumneavoastră pe zoom, când facem ședințele online. Deci nu există 
nici un contract pentru transmiterea ședințelor online, numai pentru a 
intra pe zoom. Deci dumneavoastră, dacă domnul președinte vă dă în 
judecată, pierdeți. Cum comentați în fața oamenilor că există contract 
cu o firmă? Da, există pentru zoom, ca noi să facem ședințele online. 
Atât. Da? Mulțumesc! 
    Referitor la Strabagh, da, știm că este o problemă. 
Problema este în felul următor: au fost niște actualizări cu care a venit 
Strabagh. În vreme aceea, atât directorul Carmen Guran, cât și 
angajata noastră Cristina Gurgu, nu au vrut să semneze pe motiv că nu 
sunt legale. Președintele Bobora, împreună cu mine, am spus celor de 
la Strabagh să ne dea în judecată. Bani erau, iar dacă cei de la tribunal 
vor spune că este OK, plătim. Până atunci, cei de jos, care trebuiau să 
vină, directorul tehnic plus doamna Gurgu, au spus că nu semnează, 
diindcă nu este legal. Nici eu, și nici dumneavoastră nu cred că 
semnați. Strabagh merge mai departe, iar în cazul în care instanța de 
judecată va da OK, nu avem nici o problemă să plătim. Deci banii au 



23 
 

fost, dar nu s-a semnat, din cauză că personalul de specialitate a spus 
că nu este legal. Și noi respectăm oamenii de jos. Am luat decizia 
împreună cu domnul Bobora, la vremea aceea președinte. Deci 
gravitatea faptei nu știu în ce constă. 
    Și încă o dată, Avem contract cu zoom, ca să poți 
dumneata intra online sau domnul Oprițescu, așa cum am spus. În rest, 
nu avem nici un contract pentru a da online ședințele consiliului 
județean. Mulțumesc. 
    Nistor Laurențiu: 
    Domnule Avram și domnilor colegi, gravitatea faptelor 
semnalate de domnul consilier județean, înainte de a se documenta, 
era dacă fosta conducere, fostul președinte, împreună cu 
administratorul public, domnul Costel Avram, semnau și venea curtea 
de conturi și întreba de ce au semnat. Atunci,  instanța dădea dreptate 
curții de conturi. Așa că n-au semnat, îi felicit că n-au semnat. S-au dus 
în instanță? Nu suntem noi puși – nici eu, nici dumneavoastră – să 
analizăm hotărârile unei instanțe judecătorești. N-avem dreptul acesta. 
Trebuie să le respectăm. Că ne place, că nu ne place, le respectăm. 
Asta este. 
    Eu sper că ne-am înțeles cu toții și sper că din ședința asta, 

care mă bucur că este transmisă în direct, să înțelegem cu toții, să ne 
lăsăm de obiceiurile acestea de a face politică în timpul ședințelor, să 
facem administrație publică, să facem pentru binele acestor cetățeni ai 
județului Hunedoara, care ne-au votat pe toți, indiferent din ce partid, și 
pe unul, și pe altul, dar ne-au votat. Ce o să zică cetățenii: în loc să 
facă ceva pentru noi, se ceartă. Să știți, stimați cetățeni, că eu nu mă 
cert cu ei, doar le spun adevărurile și dumneavoastră sunteți cei în 
măsură să trageți concluziile. Iar pe dumneavoastră, pe toți consilierii 
care, într-adevăr, ați văzut și ați urmărit și urmăriți zi de zi activitatea 
din consiliul județean, chiar vă felicit. Dar să vii numai de dragul de-a 
pune probleme ca să te vezi la televizor, este penibil. Nici la grădiniță 
nu se face. Eu țin minte că m-a dat afară o dată de la grădiniță, fiindcă 
am ridicat niște probleme din astea, așa copilărești. Și țin minte de 70 
de ani. Nu mai riscați, domnule consilier județean, că penibilul se 
transformă în altceva. Vă mulțumesc.  
    Micula Dacian Claudiu: 
    Pot să mai intervin, domnule președinte? Am fost 
nominalizat. Și ați făcut afirmații mincinoase. 
    Nistor Laurențiu: 
    Declar închise lucrările ședinței consiliului județean! Vă 
mulțumesc. Ați avut cuvântul. 
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    Micula Dacian Claudiu: 
      Am fost nominalizat și, conform Codului Administrativ, 
trebuie să-mi dați cuvântul.  
 
    Ordinea de zi fiind epuizată, se declară închise lucrările 
ședinței. 
 
 
 
 
    PREȘEDINTE,  
         Laurențiu Nistor   SECRETAR GENERAL 
             AL JUDEȚULUI, 
        Daniel Dan 
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